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§ 86  
Kannanotto: Kirkonkylän koulun oppilaiden turvallinen koulumatka 
  
 
Kasvatus- ja opetuslautakunta 29.11.2023 § 86             
                  
293/08.00.00/2023  
       

 
 
Kirkonkylän koulun vanhempainyhdistys ry on toimittanut 2.10.2023 päivätyn 
kannanoton koulun oppilaiden turvallisen koulumatkan edistämiseksi. 
Syyskuussa 2023 pidetyssä vanhempainillassa huoltajat ovat nostaneet esiin 
huolen siitä, että Koulutien ”loppupäästä”, Kirkonkylän koululta Hakalinnan 
suuntaan, edelleen puuttuu pyörätieyhteys niin koulua käyville oppilaille kuin 
uuteen päiväkotiin Katajamäen suunnasta jalan tai pyörällä kulkeville 
lapsiperheillekin.  
 
Ongelma on ollut olemassa jo vuosia, ja vanhempainyhdistyksen esitys on, että 
rakennutettaisiin pyörätie Koulutieltä Hakalinnan suuntaan. Näin olisi reitti, 
jossa lasten ja perheiden ei tarvitse kulkea samassa autojen kanssa. Samalla 
mahdollistettaisiin turvallinen arkiliikkuminen tasapuolisesti riippumatta, millä 
puolella kylää asuu. Tämä kannustaa kulkemaan koulu- ja hoitomatkat jalan tai 
pyörillä ollen siten myös ennaltaehkäisevä ja terveyttä ylläpitävä toimi.  
 
Tekniseltä toimelta 22.11.2023 saadun lausunnon mukaan: ” Koulutien ja 
Lammintien turvallisuudesta on käyty keskustelua päiväkodin 
rakennustoimikunnan kokouksessa 12.1.2022. Silloin keskusteltiin päiväkodin 
suunnittelun yhteydessä myös Koulutien ja Lammintien turvallisuuden 
parantamisesta. Rakennustoimikunnan kokouksessa sovittiin, että Koulutien ja 
Lammintien asioita käsittelee tekninen lautakunta. Lautakunnan kokouksessa 
sovittu, että tilataan luonnossuunnitelma Ramboll Oy:ltä. Suunnitelmassa oli 
myös kustannusarvio, jonka mukaan haimme lisämäärärahan hankkeille. 
Lammintien osuus on toteutettu ja nyt työn alla on Koulutien suunnittelun 
jatkaminen niin, että saisimme merkattua linjauksen maastoon. Maastoon 
merkkauksen jälkeen tiedämme, että tarvitseeko tehdä esim. kaavamuutosta. 
Talven aikana olisi tarkoitus saada kilpailutus tehtyä, jolloin työt alkaisivat 
keväällä koulujen loputtua ja valmista olisi syksyllä koulujen alkaessa.” 

 
 

 
Valmistelija  Elina Taipalus 
 
Esittelijä  vs. sivistysjohtaja Elina Taipalus 
 
Päätösehdotus Kasvatus- ja opetuslautakunta toteaa omana lausuntonaan kannanoton 

olevan aiheellinen ja tuovan monipuolisesti esiin eri ikäisten turvalliseen 
liikkumiseen liittyvät näkökulmat. Samalla kasvatus- ja opetuslautakunta 
merkitsee tiedoksi saamansa teknisen toimen lausunnon asian 
etenemisestä ja toimeenpanosta. 
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Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Täytäntöönpano   
 

Kirkonkylän koulun vanhempainyhdistys ry 


